
Årsmöte 27/1-2024. 

Mötet hålls i källaren på Älggårdsberget med efterföljande buffé på entréplan. 

Närvarolista skickas runt under mötets gång. 

1. Tomas Engström öppnar mötet 

2. Godkännes kallelsens utlysande? 

- JA 

3. Val av ordförande för mötet. 

-Tomas Engström 

4. Val av sekreterare för mötet 

-Britta Edberg 

5. Val av Justeringsmän tillika rösträknare för mötet. 

-Kenny Eriksson & Bim Edberg 

6. Verksamhetsberättelsen gås igenom för det gångna året av Tomas Engström 

7. Kassaberättelsen för 2023 gås igenom av Tomas Engström 

8. Revisionsberättelsen gås igenom av Tomas Engström och frågan lyftes om ansvarsfrihet för 

styrelsen. 

-Styrelsen får fortsatt full ansvarsfrihet. 

9. Val av ordförande för klubben (2år) Tidigare Tomas Engström 

-Valet faller på Tomas Engström 

10. Val av sekreterare för klubben (2år) Tidigare Britta Edberg 

-Valet faller på Britta Edberg 

11. Val av kassör ((2år)1år kvar) Anne Grabs. 

12. Val av styrelseledamöter (2år) Tidigare Anders Östberg & Kjell Nilsson 

-Valet faller på Anders Östberg & Kjell Nilsson 

13. Val av styrelseledamöter (1år) Tidigare Allan Bergman & Pär Olofsson 

-Valet faller på Allan Bergman & Pär Olofsson 

14. Val av ersättare (1år) Tidigare Anders Ohlhus 

-Valet faller på Anders Ohlhus 

15. Val av valberedning (1år) Tidigare Kenny Eriksson & Magnus Karlsson 

-Valet faller på Kenny Eriksson & Magnus Karlsson 

16. Val av revisorer (1år) Tidigare Andreas Hoflin & Tony Önnebro 

-Valet faller på Andreas Hoflin & Tony Önnebro 

17. Årets Arrangemang: 

a. Hillclimb  

– Det kommer upp frågor om hur det ligger till och vad som är klart. 

*Serveringen blir samma som förra året och dom har bokat in den helgen för 

klubben. 

*Bandet blir samma som förra året och är bokat. 

*Städningen blir också samma som förra året. Ede Byförening har tagit på sig att 

städa på söndagsmorgonen. 

*Ljudet blir samma kille som förra året, även i år med radiosändningar. Han önskar att 

backkommitén inkommer med spotify-spellista och att det gärna får finnas ström vid 

målparkeringen. Backkommitén kommer vidare ha möte med EventFM angående 

fjolårets missar. 

 



b. Ska vi hitta på något mer i år? 

-Det kommer förslag om att eventuellt kunna resa någon stans, men diskussionen 

rinner ut i sanden 

18. Övriga frågor 

a. Sekreteraren begär in kontaktuppgifter från alla medlemmar för att kunna komma ut 

med viktig information från klubben. 

Önskar även att alla uppdaterar sina kontaktuppgifter via SMS 0725559445 eller mail 

info@clubnostalgia.se 

De som betalar medlemsavgiften i närtid kommer bli kontaktade för att uppdatera 

kontaktuppgifterna. 

 

b. Lena Sirkka lyfter att hon önskar samarbetsmöten även i år med klubben, polisen, 

kommunen, socialförvaltningen, nattvandrarna. 

-Hon kommer bjuda in till möte i närtid. 

 

c. Ulf Holmberg tar upp att vi inte behöver något tillstånd för Cruisingen som kommer 

på automatik i o med backtävlingen. 

 

19. Mötet avslutats  

mailto:info@clubnostalgia.se

